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Na de glasbak, de papierbak en de kledingcontainer is er nu ook de plastic-flessenbak. In Duitsland en België is
plastic scheiden al heel normaal, tegenwoordig gebeurt het ook in Nederland. Na wat lokale initiatieven om
plastic flessen in te zamelen, wordt de zaak nu landelijk aangepakt. Er is twintig miljoen euro geïnvesteerd in
het project, bekostigt door de verpakkingsindustrie. 

De eerste bak, niet te missen fel oranje, is neergezet in het Brabantse Oudenbosch. Er kunnen waterflesjes,
shampooflessen en andere kleine flessen waar geen statiegeld op zit in. Eind van het jaar moeten de bakken
overal in ons land staan. 

De plastic flessen worden vermalen en uiteindelijk worden het een soort korrels. Daar kunnen dan bijvoorbeed
plastic bakjes van gemaakt worden.
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